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Siden sidst 
Der er kommet nye rådgivere på sagen. 

Det er nu arkitektfirmaet Arkitema og 

ingeniørfirmaet COWI der varetager 

projekteringen for projektet som 

totalrådgivere. 

Metin Yusal er stoppet som projektleder 

i Lejerbo. Ny projektleder på sagen er 

Lisbeth Dam Larsen. 

Status  
Vores rådgivere er i gang med at 

gennemgå projekterne og genbesøger 

samtidig de pågældende 

budgetter/skema A. Pga først Covid-19 og 

derefter krigen mellem Ukraine og 

Rusland er der store uroligheder i 

markedet og vi sikrer derfor projektet 

med denne gennemgang. 

Næste skridt 
Rådgiverne arbejder videre med at 

gennemgå projekterne for de to 

afdelinger.  

For Louisevej undersøges foretages der 

analyser, på grund af ønske fra 

Landsbyggefonden, hvad der er den mest 

fordelagtige løsning med hensyn til 

renoveringen. 

For Bent Grubbesvej/Peder Billesvej 

arbejdes der som nævnt ovenstående 

videre med at gennemgå økonomien og 

det tidligere projektmateriale. 

I næste nyhedsbrev vil der komme mere 

information omkring stade på 

projekterne. 

 

 

Fremover 

Byggeudvalget har besluttet, at vi vil udsende et nyhedsbrev hvert kvartal, 

også i de perioder, hvor der måske ikke sker så meget, så alle kan følge 

med i, hvor langt byggesagen er nået.  Næste nyhedsbrev udsendes 

december 2022. 

Byggeudvalget arbejde består af, at deltage i møder med rådgivere og 

projektledere fra bygge- og udviklingsafdelingen under projektering samt 

udførelse af renoveringen. Byggeudvalget består af: 

Bodil Olsen 

Inger Jensen 

Pia Andersen. 

Anette Johansen 

Bent Sode 

Da der ikke er tale om, at der nedlægges lejemål i afdelingen i forbindelse 

med helhedsplanen, er der hverken behov for, eller tale om, permanent 

genhusning. 

Som altid har beboere i en afdeling dog mulighed for at lade sig skrive op 

på den interne venteliste. Står man på afdelingens interne venteliste, har 

man fortrinsret fremfor beboere fra andre afdelinger, eller eksterne på 

ventelisten. Lejemålene tildeles efter anciennitet på den interne 

venteliste, og alt omkring fraflytning forløber præcist som det ville gøre, 

hvis der ikke var en helhedsplan vedtaget for afdelingen. Det vil sige der 

skal foretages fraflytningssyn, betales for evt. istandsættelse og evt. 

misligehold, betales nyt indskud osv. 

 


